
Zápis z výroční členské schůze spolku HALAS  

Datum a místo konání: 10. 6. 2023, Zotavovna VS ČR, Na Květnici 1105/10, Praha 

Účast: Zúčastnilo se celkem 30 členů z 53, 14 osobně, 16 bylo zastoupeno plnou mocí, viz prezenční listina  

Program: 

1) Zahájení 

Předsedkyně spolku Nelly Pelc Vostrá přivítala všechny účastníky, konstatovala, že je přítomna 
nadpoloviční většina členů a členská schůze je tak usnášeníschopná, a nechala hlasovat o 
navrženém programu schůze. Program byl schválen jednomyslně, nikdo nebyl proti ani se nezdržel. 

2) Výroční a finanční zpráva za rok 2022 

a. Nelly Pelc Vostrá přečetla zprávu o činnosti spolku za poslední rok (viz příloha). Zpráva byla 
jednomyslně schválena, nikdo nebyl proti ani se nezdržel. 

b. Nelly Pelc Vostrá přečetla finanční zprávu zpracovanou pokladníkem spolku R. Kačírkem. 
Zpráva byla jednomyslně schválena, nikdo nebyl proti ani se nezdržel. 

3) Debata o pobočném spolku a podpoře Puclovačky 

a. Předseda pobočného spolku Pavel Kadlečík informoval, že z peněz pobočného spolku bylo 
převedeno na konto HALASu 48 tisíc korun. Z toho 20 tisíc na zaplacení příspěvků do WPF za 
roku 2022 a 2023, zbývajících 28 tisíc jako podpora reprezentace. Na kontě pobočného spolku 
tak nyní zbývá 160 tisíc korun. 

b. Pavel Kadlečík informoval také o soutěži ve skládání puclí Puclovačka. Ta byla uspořádána 
poprvé vloni pod záštitou HALASu. Rozpočet 17 tisíc byl pokryt startovným. 

c. Puclovačka je plánovaná za stejných podmínek i pro rok 2023 v předběžném termínu 2.-3.9. 
Počítá se s rozšířením účasti a rozpočtem 50 tisíc korun. S HALASem bude podepsaná 
smlouva, která zaručuje, že případné ztráty nebude hradit HALAS, ale pořadatel. Podpora 
schválena jednomyslně, nikdo nebyl proti ani se nezdržel. 

4) Debata o mistrovství světa a reprezentaci 

a. Jan Zvěřina hovořil o tom, že bychom se měli snažit podporovat mládež, například formou 
zájmových kroužků. Zejména pokud jde o logické úlohy, kde dlouhodobě na MS zaostáváme 
za špičkou 

b. Pokud jde o MS 2023, které se bude konat v Torontu, zatím neexistuje web ani není možnost 
přihlašování. Na našem webu je aktualizovaný repre žebříček, ze kterého bude vycházet 
nominace, která proběhne zřejmě během léta 

5) Debata o soutěžním řádu 

Námitku přednesl Pavel Kadlečík. Body za pořadí v GP turnajích přidělované v rámci HALAS ligy 
neodpovídají metodice používané u živých turnajů. U živých turnajů se při dělbě bodů dělí i pořadí, 
zatímco u GP turnajů se bere oficiální pořadí, kde ale hraje roli i čas odevzdání řešení. To nemusí 
být úplně fér, například při pozdějším odevzdání poslední úlohy s chybou. Z diskuse nevyplynul 
prozatím žádný závěr.   

6) Různé 

Autorem letošního MČR v sudoku bude Matúš Demiger. Změnou v programu je přesun celé 
týmové soutěže na sobotu tak, aby se jí mohli zúčastnit i junioři. 

 

Zapsal Jiří Hrdina 


